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Závod pro team JJ začal tím, že jsme nemohli najít gumy, na kterých by se nám jelo 

dobře. Nakonec se to v rámci možností povedlo, a tak už jsme byli zvědaví jaký los 

nás postihne pro první hodinu. Jak jsme očekávali největší legrace nás čekala s 

našimi domácími začátečníky, ale samozřejmě jsme na tom byli všichni stejně, jen 

mladšímu z nich jsem byl jako nejstarší účastník zvláště sympatický. Do poloviny 

prvního závodu se vedení přelévalo a pak se nám podařilo vytvořit si náskok několika 

kol a dovézt ho do konce.  

 

Na druhý závod jsme vyměnili motor a protože byl o dost rychlejší jeli jsme o volt 

méně a bez turba..Protože si mladší účastník našeho teamu pověrčivě klepal deset 

minut na zuby, podařilo se nám jet přes některé problémy od začátku do konce na 

prvním místě. Nevím, jestli BPA někdo vyhrál ve 72 letech, ale mně se to moc líbilo.   

 

Jäger sen Jäger jun 

 


